

«Перспективы российско-латиноамериканского экономического сотрудничества в современных геополитических условиях»

В СПбГУ

2 ДЕКАБРЯ 2016 Г. В 15.00 В Актовом зале экономического факультета СПбГУ (Таврическая ул., д. 21) состоится круглый стол «Перспективы российско-латиноамериканского экономического сотрудничества в современных геополитических условиях» в рамках XII международной конференции молодых ученых-экономистов «Предпринимательство и реформы в России». Круглый стол проводится при поддержке международного научно-исследовательского проекта «Власть и регионы в условиях многополярности» программы Европейского Союза им. Марии Кюри. Рабочий язык – русский.

УЧАСТНИКИ КРУГЛОГО СТОЛА:

ХЕЙФЕЦ ЛАЗАРЬ СОЛОМОНОВИЧ, д.и.н

Научный руководитель кабинета ибероамериканской документации, профессор кафедры американских исследований СПбГУ, представитель Института Латинской Америки Российской Академии наук в Санкт-Петербурге

ЖИХ ЕВГЕНИЙ МИХАЙЛОВИЧ

Руководитель регионального представительства Делового Совета Россия-Бразилия по Северо-Западу, член президиума – официальный представитель Национального комитета содействия экономическому сотрудничеству со странами Латинской Америки в Санкт-Петербурге, генеральный директор ООО «Международный финансовый альянс»

КУЛИКОВ МИХАИЛ АЛЕКСАНДРОВИЧ

Начальник Управления маркетинга ПАО «Силловые машины»

КУЗНЕЦОВА ЮЛИЯ СЕРГЕЕВНА

Старший менеджер Управления маркетинга ПАО «Силловые машины»

Модератор: аспирантка Католического университета Рио-де-Жанейро (Бразилия) **Элисон Лантух**

Куратор: к.э.н., доцент кафедры мировой экономики СПбГУ **Коваль Александра Геннадьевна**

ВОПРОСЫ ДЛЯ ОБСУЖДЕНИЯ:

- Насколько геополитика сегодня влияет на развитие экономических взаимосвязей России со странами Латинской Америки?
- Каким образом формируется внешнеэкономическая стратегия России в латиноамериканском регионе?
- Какие существуют барьеры и перспективы развития российско-латиноамериканского сотрудничества на современном этапе?
- В чем заключаются возможности российского бизнеса в Латинской Америке и что необходимо для интенсификации российско-латиноамериканских отношений?



“Prospects for Russian-Latin American Economic Cooperation in Contemporary Geopolitical Conditions”

at ST PETERSBURG STATE UNIVERSITY

A round table on “Prospects for Russian-Latin American Economic Cooperation in Contemporary Geopolitical Conditions” will take place **on 2ND DECEMBER 2016 at 3^{PM}** in the Auditorium of the St. Petersburg State University (Faculty of Economics, 21 Tavricheskaya Str.) within the framework of the XII International Conference of Young Economic Scientists entitled “Entrepreneurship and Reform in Russia.” The round table is held with the support of the European Union’s Marie Curie PRIMO (“Power and Region in a Multipolar Order”) international research project. The working language is Russian.

ROUND TABLE PARTICIPANTS:

LAZAR SOLOMONOVICH JEIFETS

Doctor of History, head of the Ibero-American Documentation Office, Professor at American Studies Department, St Petersburg State University, and representative of the Russian Academy of Sciences’ Latin American Institute in St. Petersburg;

YEVGENIY MIKHAYLOVICH ZHIKH

Head of the regional office of the Russia-Brazil Business Council in the North-West, presidium member and official representative of the National Committee for Economic Cooperation with Latin American Countries in St Petersburg, and General Director of the International Finance Alliance;

MIKHAIL ALEKSANDROVICH KULIKOV

Director of the Marketing Department at Power Machines;

YULIYA SERGEYEVNA KUZNETSOVA

Marketing Department Senior Manager, Power Machines.

Moderator: **Alison Lantukh** – doctoral student at the Pontifical Catholic University of Rio de Janeiro, Brazil.

Coordinator: **Alexandra Gennadevna Koval** PhD – associate professor at St Petersburg State University’s World Economy Department.

QUESTIONS FOR DISCUSSION:

- To what extent do today’s geopolitics influence the development of economic ties between Russia and Latin American countries?
- How is Russia’s foreign economic strategy on Latin America shaped?
- What are the barriers to and prospects for the development of cooperation between Russia and Latin America?
- What are the opportunities for Russian business in the Latin American region, and what is necessary for the intensification of Russian-Latin American relations?

